

3M 激賞折上折之條款及細則:

1. 客戶須於寬樂買指定頁面 <https://shoppy.hkbn.net/pages/3M15off> (「指定頁面」)購物並在結帳前成功輸入優惠碼「3M15OFF」(「優惠碼」),方可享 85 折優惠。相關折扣將自動應用於該訂單中 (以單次總消費金額計算,不包括運費)。
2. 優惠碼有效期由 2024 年 5 月 10 日至 2024 年 5 月 31 日。
3. 每張訂單只可使用一個優惠碼,可享最多 85 折優惠。
4. 客戶結帳時沒有輸入優惠碼,則當作放棄論。
5. 優惠碼只適用於購買 Shoppy 寬樂買指定頁面內的产品。
6. 另受寬樂買優惠碼條款及細則約束 <https://bit.ly/3xdtSSH>。
7. 如本條款及細則的中英文版本有任何差異,應以英文版為準。
8. 香港寬頻保留隨時修改此條款及細則或取消優惠碼的權利而不作另行通知。如有任何爭議,香港寬頻保留最終決定權。

3M Crazy SALE Terms and conditions:

1. Customers shall make a purchase at Shoppy Designated Page <https://shoppy.hkbn.net/pages/3M15off> (“Designated Page”), and successfully enter the Promo code “3M15OFF” (“Promo Code”) before checkout can enjoy a 15% off discount. The relevant discount will be automatically applied in such order.
2. Promo Code is valid from 10 May 2024 to 31 May 2024.
3. Only one Promo code can be used and can enjoy maximum of 15% off discount per transaction.
4. Customers will be deemed to give up the offer if he or she did not use the Promo Code before checkout.
5. Promo Code is only available to purchase products at Shoppy Designated Page.
6. Shoppy Promo code terms and condition: <https://bit.ly/3xdtSSH> also apply.
7. If there is any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
8. HKBN reserves the right to change this terms and conditions or cancel Discount Code at any time without further notice. In case of any disputes, the decision of HKBN shall be final and conclusive.